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 کی روش و این همه سوال بی پاسخ 
پایان قابــل انتظار دومین 
دوره حضور کارلوس کی روش 
در فوتبال ایران، این بار بدون 
خاطــره ای چندان خوش و با 

هزار علامت سوال.
به گزارش »ورزش ســه«، 
شکست ســنگین با سه گل 
برابــر تیم ملی ژاپن در بهمن 
ماه 1397 هم باعث نشد از خیل هواداران کارلوس کی روش در فوتبال ایران به 
مقدار قابل توجهی کاسته شــود. این سرمربی باتجربه و پرتغالی در اولین دوره 
حضور خود روی نیمکت تیم ملی ایران علی رغم برخی حواشی، مشکلات و نتایج 
بد، آنقدر خاطرات خوب برای هواداران فوتبال در ایران ساخته بود که این تعداد 
طرفدار پر و پا قرص داشته باشد و دومین ناکامی در راهیابی به فینال آسیا نیز 

کارنامه او را حداقل در افکار عمومی چندان خدشه دار نکرد.
دو صعود متوالی به جام جهانی برای اولین بار در تاریخ، نمایشی فراتر از تصور 
و ســرافرازانه مقابل آرژانتین، تزریق نسل جدید و با استعداد به تیم ملی و مهم 
تر از همه رســیدن به یک قدمی صعود به دور بعدی جام جهانی در سال 2018 
و عملکردی قابل تحسین، کارلوس کی روش را تبدیل به سرمربی محبوب بخش 

قابل توجهی از هواداران کرده بود.
به همین علت بود که نام این ســرمربی پرتغالی تا چند ســال بعد در اغلب 
مجادلات فوتبالی شــنیده می شد و هر گاه اوضاع خوب پیش نمی رفت، عده ای 
مهاجرت کارلوس کی روش ابتدا به کلمبیا و بعد به شمال آفریقا را علت شوربختی 
فوتبال ایــران توصیف می کردند. حتی صعود مقتدرانه و درخشــان تیم تحت 
هدایت دراگان اسکوچیچ نیز عقیده این عده را عوض نکرد و در نهایت در فاصله 
کمتر از ســه ماه مانده به جام جهانی، در نهایت در صبح یک روز شهریوری بود 
که کارلوس کی روش فاتحانه و با لبخندی غرورآمیز دوباره از CIP فرودگاه امام 

وارد تهران شده و هدایت تیم ملی ایران را به عهده گرفت.
اولین ایراد به این سرمربی شاید قبل از حضور او روی نیمکت تیم ملی ایران 
وارد باشد. پست هایی غیرمرسوم در صفحات مجازی و به نوعی ابراز علاقه برای 
حضــور دوباره روی نیمکت تیم ملی ایران، هرگز اتفاق عرف و جالبی در دنیای 
فوتبال نیســت. اما کارلوس کی روش چندین بار و به عناوین مختلف برای احراز 
دوباره این پست تمایل خود را نشان داد و به وضوح به جایگاه سرمربی وقت )هر 
نامی- چه اســکوچیچ و چه هر شخصی( بی احترامی کرد. او که روزی بسیاری از 
مربیان لیگ برتری را متهم به چشم داشتن به جایگاهش می کرد، بی پروا خود را 
آماده حضور روی نیمکت تیم ملی ایران نشان داده و احتمالا اینجا اولین اشتباه 

خود را مرتکب شد.
عجیب اینجاست که بعدها افشا شد این سرمربی حتی در اواخر مرداد و حتی 
پیش از انتخابات فدراســیون و حضور دوباره مهدی تاج بر مسند کار، مذاکره و 
بررسی شرایط با برخی ستاره های مورد علاقه خود را آغاز کرده و به عنوان مثال 

جویای شرایط مصدومیت علی کریمی در ترکیه شده بود.
بــه هر حال تیم ملی با کی روش کارش را خوب شــروع کرد و برتری مقابل 
اروگوئه هواداران فوتبال ایران را امیدوار به تکرار درخشــش 2018 در جام قطر 
کرد. اما از همان دیدار ابتدایی و مرور بازیکنان لیســت انتخابی این ســرمربی 
پرتغالی، این مفهوم را در ذهن متبادر می کرد که انگار کارلوس کی روش بیشتر 
به بازیکنانی میدان داده که رابطه خوبی با آنها دارد. البته این به خودی خود ایراد 
نیست و در صورت نتیجه گیری نمی توان انتقادی به یک سرمربی وارد کرد. در 
ادامه اردوهایی کوتاه مدت و با حضور بازیکنان لیگ برتری که مشــخص بود در 
لیست نهایی جایی ندارند، با نظر کارلوس کی روش برگزار شد و او این بازیکنان را 
خسته تحویل گرفته و خسته هم تحویل باشگاه می داد، شاید بدون دلیل خاصی.
اما انتشار لیست تیم ملی ایران برای جام جهانی ابهامات زیادی را در بین افکار 
عمومی برانگیخت. انتخــاب چهار دروازه بان در بین 25 نفر اولین نکته عجیب 
لیست انتخابی کارلوس کی روش بود. به همین علت شاید حتی بازیکنان شایسته 
ای مانند امید نورافکن و میلاد سرلک که در سال های اخیر ستاره های لیگ بوده 

اند از حضور در این تورنمنت بازماندند.
همیــن انتخاب 25 نفر به جای 26 به عنوان تنها تیم حاضر در جام جهانی، 
ابهــام عجیب و بزرگ بعدی بود. گرفتن شــانس حضور در این تورنمنت از یک 
بازیکن و حتی نیمکت نشینی و سکونشینی و البته محروم کردن یک باشگاه از 
درآمد هنگفت پرورش بازیکن، دیگر تصمیم کارلوس کی روش برای لیست مورد 
نظــرش در جام جهانی لقب گرفت و ایــن کار اینقدر عجیب بود که حتی یک 

گزینه احتمالی نیز برای توجیه آن در ذهن مطرح نمی شود.
سن و سال بالای بازیکنان حاضر در لیست نشان داد کارلوس کی روش هیچ 
تمایلی به ریسک کردن در این تورنمنت ندارد. مثلا کسی متوجه نشد چرا علی 
علیپور که در دو سال اخیر به هر ترتیب توانسته در لیگ پرتغال دوام بیاورد به 
جام جهانی نرفت، اما بازیکنانی با ســن و سال بالا و احتمالا شاید فقط به دلیل 
روابط خوب با ســرمربی، راهی قطر شدند. به هر حال انتخاب لیست نهایی حق 
مسلم یک سرمربی است و نمی توان در شرایط عادی به کارلوس کی روش از این 

باب ایراد چندانی گرفت.
البته عرف اســت ســرمربیان فوتبال در دنیا در یک نشست خبری در مورد 
لیست نهایی خود در جام جهانی توضیحاتی ارائه می دهند، اما کارلوس کی روش 
تنها چند دقیقه قبل از برگزاری کنفرانس و علیرغم حضور پرتعداد خبرنگاران، 
آن برنامه را لغو کرده و در ادامه هرگز حتی یک کلمه در مورد لیست نهایی خود 

توضیحی نداد.
او مختار به انتخاب مردان مورد نظرش است و البته باید پاسخگو نیز باشد. اما 
ابهام بعدی نیز قول عمل نشده کارلوس کی روش در مورد دستیار ایرانی بود. به 
نظر این سرمربی با علم به عدم حضور جواد نکونام روی نیمکت روی او پافشاری 
کرد و بعد از رد پیشــنهاد توسط سرمربی فولاد، مطابق انتظار مارکار آقاجانیان 
را به دلیل شناخت از آمریکا با خود به قطر برد: مردی قابل احترام که البته بعد 
از 2019 و حضور در کادر کارلوس کی روش، هرگز ســابقه مربیگری در دنیای 

فوتبال نداشته است.
اما شــاید عجیب ترین اتفاق در روز ابتدایی و دیدار حساس و تعیین کننده 
مقابل انگلیس رقم خورد. تغییر سیستم غیرمنتظره و استفاده از روشی که فقط 
یــک بار برابر تونس مورد بهره قرار گرفت، تغییر ناگهانی سیســتم دفاعی چند 
سال اخیر تیم ملی و نیمکت نشین کردن شجاع خلیل زاده و حسین کنعانی که 
در ســه سال بعد از کارلوس کی روش نمره قبولی گرفته بودند، احتمالا از دلایل 
اصلی شکســت سنگین و تلخ برابر ســه شیرها بود، نه پیش بینی یک سایت از 
ترکیب احتمالی که امری مرســوم در تمامی رســانه های دنیا و حتی برای یک 
مســابقه معمولی در لیگ آن کشور است و احتمالا خود او نیز قلبا این واقعیت 

را قبول دارد.
به هر حال اولین حضور ایران در جام جهانی 2022 با سنگین ترین شکست 
تاریخ ما به اتمام رسید و تیم ملی در بازی با ولز نمایشی فراتر از تصور و در کلاس 
جهانی از خود ارائه داد. بدشانســی های مکرر در طول بازی و دو بار دیرک زدن 
در نهایت با گل تماشایی روزبه در دقیقه 98 تمام شد و دومین پیروزی ایران در 

تاریخ جام جهانی زیر نظر کارلوس کی روش رقم خورد.
عملکرد متوسط تیم ملی آمریکا در دو بازی ابتدایی باعث شد امید به صعود 
بین هواداران فوتبال به بالاترین حد ممکن برسد. اما تیم ملی ایران آخرین بازی 
خود را به بدترین شــکل ممکن آغاز کرد و در همان دقایق ابتدایی نشــان داد 

چیزی برای ارائه برابر ایالت متحده ندارد. 
باز شــدن دروازه در نیمه اول و تعویض غیرمنتظره سردار آزمون، در نهایت 
منجر به شکســت تیم ملــی ایران در ســومین بازی و حذف دوبــاره و تکرار 

سکانس های گریه های تلخ بازیکنان پس از وداع با جام جهانی شد.
در نهایــت و در شــرایطی که برخی اخبار در ابتــدا حاکی از احتمال ماندن 
کارلوس کــی روش روی نیمکت تیم ملی ایران تا پایان آســیا 2023 بود، این 
سرمربی پرتغالی امروز با انتشار پستی با فوتبال ایران وداع کرد تا احتمالا واپسین 

آرزوهای دوران مربیگری خود را در کشور همسایه دنبال کند.
بعد از انقلاب هیچ کســی به اندازه کارلوس کی روش روی نیمکت تیم ملی 

ایران حضور پیدا نکرد. 
این سرمربی پرتغالی در اولین دوره حضور خود خاطرات شیرینی را رقم زد و 
البته بیش از حد معمول نیز حاشیه ایجاد کرد. اما نحوه ورود او در دومین دوره، 
لیست غیرمنتظره و عجیب برای جام جهانی، بردن تنها 25 نفر، تغییر سیستم 
مقابل انگلیس و در نهایت تاکتیک تکراری و قابل پیش بینی مقابل آمریکا، بخش 

تامل برانگیزی از وجهه او را در بین طرفداران فوتبال ایران از بین برد.
بد بدرقه نیســتیم و در نهایت بابت روزهای شــیرین از تو تشــکر می کنیم 
کارلــوس کی روش. البته روزهای حــزن انگیز و خاطرات بد هم کم نبود و اصلا 
شــاید کاش این دوره دوم حضورت رقــم نمی خورد تا خداحافظی ما با یکدیگر 
مانند آن صحنه حسرت تو بعد از تعویض بیرانوند مقابل انگلیس، با این سکانس 

پایانی تلخ نمی بود.

نگاه

خریدهــای بزرگی در دقیــق پایانی نقــل و انتقالات 
زمستانی 2023 اروپا انجام شد.به گزارش ایرنا، پنجره نقل 
و انتقالات زمســتانی فوتبال اروپا به اتمام رسید و تیم ها 

خود را برای ادامه فصل 2022-2023 تقویت کردند.
مهمترین نقل و انتقالی که در زمستان در فوتبال اروپا 

انجام شد به این شرح است:
انزو فرناندز

هافبک 22 ساله آرژانتینی و بهترین بازیکن جوان جام 
جهانــی 2022 قطر در انتقالی با قراردادی هشــت  و نیم 
ســاله و به ارزش 121 میلیون یورو )حدود 106 میلیون 
پوند( از بنفیکا راهی چلسی شد. به این ترتیب رکورد نقل 
و انتقالات فوتبال انگلیس که پیش از این متعلق به انتقال 
جک گریلیش از اســتون ویلا به منچسترسیتی به ارزش 

100 میلیون پوند بود، شکسته شد.
مارسل سابیتزر

هافبک 28 ساله اتریشــی تیم بایرن مونیخ، با امضای 
قراردادی قرضی و تا پایان فصل 23-2022 به منچســتر 

یونایتد پیوست.
کیلور ناواس

دروازه بان 36 ساله کاســتاریکایی به صورت قرضی از 
پاری سن ژرمن راهی ناتینگهام فارست شد.

پدرو پورو
مدافع راست 23 ساله اسپانیایی از اسپورتینگ لیسبون 
بعد از کش و قوس های فراوان با قراردادی قرضی به همراه 
بند خرید اجباری راهی تاتنهام شــد. اسپرز می تواند این 

قرارداد را با پرداخت ۴2.5 میلیون یورو، دائمی کند.
جورجینیو

هافبک 31 ساله ایتالیایی با قراردادی 18 ماهه به مبلغ 
12 میلیون از چلسی به آرسنال پیوست.

مت دوهرتی
مدافع 31 ساله و ایرلندی تاتنهام پس از فسخ قرارداد 
خود با این باشگاه، با امضای قراردادی به صورت رایگان تا 

پایان فصل راهی اتلتیکومادرید شد.
هکتور بیرین

مدافع 27 ساله با امضای قراردادی یک میلیون یورویی 
به اسپورتینگ پیوست.

سدریک سوارز
مدافع 31 ســاله پرتغالی به شکل قرضی از آرسنال به 

فولام پیوست. فولام تمامی حقوق سوارز تا پایان فصل را 
پرداخت خواهد کرد.

به غیر از این انتقال ها اتفاق عجیبی برای انتقال حکیم 
زیاش از چلســی به پاری سن ژرمن رخ داد. ظاهرا چلسی 
3 بار مدارک اشــتباهی ارسال کرده و در نهایت، نتوانسته 
مدارک مورد نیاز را در موعد مقرر به دست پاریس برساند. 

اتفاقی که فرانسوی ها نمی توانند باور کنند از سوی باشگاه 
بزرگی همچون چلسی رقم خورده است.

زیــاش حتی آزمایش های پزشــکی را هم با حضور در 
پاریس با موفقیت پشــت سر گذاشته بود، اما حالا مجبور 
اســت بار دیگر به لندن برگردد و تا پایان فصل چلسی را 

همراهی کند.

یک رســانه بلژیکی مدعی شــد که علی قلــی زاده با 
قراردادی قرضی راهی تیم کاسیم پاشا شده است.

به گزارش »ورزش ســه«، در شــرایطی که پنجره نقل 
و انتقالات در بلژیک بســته شد، اما رسانه های این کشور 

مدعی هستند علی قلی زاده بر ســر تمامی شرایط با تیم 
کاســیم پاشا به توافق رســیده و قرارداد او به زودی امضا 

می شود.
هر چند که پنجره زمســتانی در بسیاری از کشورهای 
مطرح اروپایی بسته شده، اما بازار نقل و انتقالات در ترکیه 
همچنان و تا هفت روز دیگر باز است و قلی زاده برای عقد 

رسمی قرارداد با تیم کاسیم پاشا، مشکلی ندارد.
رســانه معــروف voetbalkrant بلژیک در خبری از 
جدایی قطعی قلی زاده خبر داد و نوشت: معامله تمام شده، 
وینگر شارلروا پس از 23 گل و 26 پاس گل راهی خارج از 
کشور شد.این رسانه در ادامه نوشته است: به ثمر رساندن 
23 گل و دادن 26 پاس گل در 1۴3 بازی. در ســال هایی 
که علی قلی زاده برای شــارلوا بــازی می کرد، او برای تیم 
مهره مهمی بود و توانایی هایش را نشان داد، اما اکنون و به 

هر دلیلی، داستان او در جمع گورخرها رو به پایان است.
علی قلی زاده از سال 2018 برای شارلوا به میدان رفت، 

اما حالا او راهی فوتبال ترکیه شــده اســت. کاسیم پاشا 
تیمی است که توانست این بازیکن را شکار کند.

طبق اخباری که از اطرافیان قلی زاده به دست رسیده، 
این قرارداد نهایی شــده شده اســت. برخی از باشگاه های 
مطــرح ایرانی نیز این وینگر را در رادار خود داشــتند، اما 
کاســیم پاشــا تیمی خواهد بود که او را به خدمت گرفته 

است.
همه چیز باید قبل از بســته شدن بازار نقل و انتقالات 
انجام شــود، اما به نظر می رســد که این انتقال طی یک 

قراردادی قرضی و با گزینه خرید دائمی نهایی شود.
این در شرایطی است که چندین تیم ایرانی نیز در این 
پنجره زمستانی به دنبال جذب قلی زاده بودند که می توان 
از پرسپولیس به عنوان یکی از جدی ترین تیم های خواهان 
وینگــر ایرانی نام برد. علاوه بــر این، اتحاد کلباء نیز دیگر 
تیمی اســت که خواهان جذب قلی زاده بود ولی در نهایت 

این بازیکن ایرانی راهی لیگ ترکیه شد.

ســرمربی تیم ملی هندبال ایران گفت: به زودی ایران 
می تواند اروپایی ها را هم شکست دهد.

به گزارش فارس، وسلین وویوویچ یکی از برجسته ترین 
چهره های هندبال جهان عهده دار هدایت تیم ملی ایران در 
مسابقات قهرمانی جهان 2023 بود؛ مسابقاتی که عملکرد 
تیم ملی ایران در آن مورد تحسین بسیاری قرار گرفت. بعد 
از پایان مسابقات قهرمانی جهان سایت فدراسیون هندبال 
گفت گویی با وســلین وویوویچ در مورد نمایش تیم ملی و 

تجربه کار کردن در ایران انجام داد.
مشروح گفت گوی وســلین وویوویچ سرمربی تیم ملی 

هندبال ایران به شرح زیر است:
عملکرد تیم ملی ایــران در رقابت های قهرمانی 

جهان ۲۰۲۳ را چطور ارزیابی می کنید؟ آیا به هدف 
خود با تیم ملی ایران در رقابت های قهرمانی جهان 

دست یافتید؟
به نظرم می توانستیم در برخی از دیدارها عملکرد بهتری 
داشته باشیم و کار بیشتری انجام دهیم. ما تجربه بازی در 
چنین تورنمنت بسیار بزرگی را نداشتیم، برخی از بازیکنان 
ما در این رویداد عصبی بودند و برخی دیگر کیفیت بسیار 
خوبی را در بازی ها از خود به نمایش گذاشــتند. درســت 
است که به هدف اولیه خود یعنی رسیدن به مرحله اصلی 
رقابت ها دست یافتیم، اما من همیشه به دنبال نتایج بهتر 

و جایگاه های بالاتر هستم.
بازی کردن در مقابل تیم های بزرگی مانند فرانسه، 

اسپانیا و اسلوونی اعتماد به نفس بازیکنان ایران را 
افزایش داد. این اعتماد به نفس ناشی از حضور یک 
ســرمربی بزرگ بر روی نیمکت تیم ملی ایران بود. 

این اتفاق را چطور ارزیابی می کنید؟
بازی کردن در برابر تیم های قدرتمندی مانند فرانسه، 
اســپانیا و اســلوونی کار آسانی نیســت. این رویداد یک 
آموزشــگاه بسیار خوب برای بازیکنان ملی پوش ایران بود. 
از ابتدای امضــای قراردادم با فدراســیون هندبال تا آغاز 
رقابت های قهرمانی جهان تلاش کردم تا بازیکنان را برای 
آنچه که در این رویداد بسیار مهم در انتظار آنهاست آماده 
سازم، اما شاید برخی گفته های من را تا آغاز دیدارهای تیم 

ملی در رقابت های قهرمانی جهان جدی نگرفتند.
ترکیب بازیکنان جوان و با تجربه ســبب شد تا 
تیم ملی در مسابقات قهرمانی جهان نمایش جذابی 
داشته باشــد. نگران انتخاب بازیکنان کم تجربه و 

جوان برای این رویداد بزرگ نبودید؟
من کسی هستم که از چالش های بزرگ ترسی ندارم و 
برای من جوان و یا مسن بودن یک بازیکن اهمیتی ندارد، 
بلکه بــرای من کیفیت خوب و یا بد بازیکن مهم اســت. 
ترکیب بازیکنان جوان و با تجربه همیشــه خوب است اما 
وقتی که بر سر دو راهی قرار می گیرد، یک بازیکن جوان را 
در ترکیب قرار می دهید و نمی خواهید این انتخاب اشتباه 
باشــد. من فکر می کنم در لیگ هندبــال ایران بازیکنان 
جوان بسیاری حضور دارند که توانایی رسیدن به تیم ملی 

را دارند.
شما معتقد بودید که تیم ملی می توانست عملکرد 
بهتری در دیدار مقابل مونته نگرو و لهستان داشته 
باشد و حتی به پیروزی دست یابد. آیا همچنان این 

نظر را دارید؟
به زودی زمان آن فرا می رسد که تیم های هندبال ایران 

تیم های اروپایی را شکســت دهند. ما مقابل مونته نگرو و 
لهســتان به دلیل اشــتباهات فنی زیاد شکست خوردیم 
و این مشــکل با تمرینات زیاد و انجــام دیدار با تیم های 

قدرتمند برطرف خواهد شد.
برای پیشــرفت و حضور موفق تر در رویدادهای 

بعدی به چه چیزهایی نیاز داریم؟ 
برای پیشــرفت بیشتر در هندبال ایران نیازمند داشتن 
یک لیگ قوی تر، باشــگاه های قوی، داوران خوب و البته 
دادن فضــای خوب به تیم ملی هســتیم. تیــم ملی باید 
بازی های تدارکاتی بین المللی بیشــتری داشــته باشد و 
مربیان هندبــال ایران باید روند هندبــال جهان را دنبال 
کنند. البته تمامی اینها تنها از طریق فدراســیون میســر 
نخواهد شــد و باید پشتیبانی بیشــتری از سوی نهادهای 
مختلف دولتی از فدراســیون هندبال ایران صورت گیرد و 
بدون این کمک ها پیشرفت بیشتر و رسیدن به این اهداف 

بزرگ تر غیرممکن خواهد بود.
 در پایان نظرتان در مــورد چند ماه زندگی در 

ایران و برخورد با مردم ایران را بفرمایید.
من افتخار می کنم که عهده دار ســرمربیگری تیم ملی 
هندبــال ایران بودم و هرجایــی که می روم تلاش می کنم 
تــا در مورد ایرانیان بهترین ها را بگویم و این تفکری که از 
مردم ایران در میان برخی وجود را بهبود ببخشم. به نظرم 
ایران کشــوری با ظرفیت های بســیار و مردمی فوق العاده 
اســت. از تمامی مربیان و افرادی کــه در این چندماه به 
من کمک کردند تا بتوانیم هندبال ایران را به جهان نشان 

دهیم، تشکر می کنم. 
البته باید یک تشکر ویژه هم از فدراسیون هندبال ایران 
به ویژه رئیس فدراســیون داشته باشــم که در این ماه ها 
حمایت بســیار خوبی را از من و تیــم ملی صورت دادند، 

انجام دهم.

از گران ترین خرید تاریخ لیگ برتر تا گاف بزرگ باشگاه متمول

بمب هایی که در دقایق پایانی در فوتبال اروپا ترکیدند

قلی زاده: نه پرسپولیس نه کلباء؛ کاسیم پاشا

وویوویچ: هندبال ایران به زودی اروپایی ها را شکست می دهد

ســرمربی تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان گفت: پیکان 
تیمی اســت که هویت زیادی در لیــگ دارد و باید با تمام 

توان با آنها بازی کنیم.
به گزارش ایلنا، رضا عنایتی در نشســت خبری پیش از 
مسابقه با پیکان اظهار داشت: زلزله خوی را  به بازماندگان 
تسلیت می گویم. امیدوارم شرایط اولیه برای هم وطنان زلزله 

زده مهیا شود.
وی ادامه داد: بازی ســختی با پیکان داریم و آنها مربی 
خوب و کار بلدی دارند. تیمی است که هویت زیادی در لیگ 

دارد و باید با تمام توان با این تیم بازی کنیم.
عنایتی تصریح کرد: بازی بســیار سختی داریم. در چند 
هفته گذشــته اتفاقات خوبی برای نفت مسجدسلیمان از 
نظر امتیازگیری رخ نداده اســت. ما همه توانمان را به کار 
می گیریم تا بتوانیم موفق شــویم. ریســک سنگینی انجام 
داده ایــم، هر بازی برای ما حکم فینال دارد و هر لغزشــی 
ممکن است حکم سقوط برای ما داشته باشد. با تلاش همه 
دوستان و مســئولان و بازیکنان می خواهیم شرایط تیم را 

بهبود ببخشیم. 
ســرمربی تیم فوتبال مسجدســلیمان در مــورد اینکه 
ریســک بزرگی انجام داده که به این تیم آمده است، گفت: 
می دانم که ریســک کرده ایم و همه می دانند فوق العاده کار 
ســختی در نفت مسجدســلیمان داریم. من زمانی هم که 

نامزد ســرمربیگری استقلال بودم، هم گفتم عاشق ریسک 
کردن هســتم. ریسک ممکن اســت که تجربه تلخی هم 
برای شما داشته باشــد. من موقعی که نامزد سرمربیگری 
استقلال بودم هم در یک مصاحبه ای گفتم که عاشق ریسک 
هســتم، اما همه مجموعه ما مصمم هستیم که کار بزرگی 
در نفت مسجدســلیمان انجام بدهیم. با توجه به پتانسیلی 
که بازیکنان ما دارند خیلی خیلی خوش بین هســتم که در 
هر بازی با تمام توان به میدان برویم تا نتایج خوبی بگیریم. 
البته قول نمی توانم بدهم. من به بازیکنان هم گفته ام که نیم 
فصل اول و یک بازی بعد از آن را فراموش کنند تا آن زمانی 
که ما به این تیم آمدیم و تمام تمرکزمان را روی بازی های 

باقیمانده بگذاریم و بعد جمع بندی کنیم. 
وی در مورد کیفیت لیگ این فصل اظهار داشت: صادقانه 
باید بگویم؛ لیگ امسال به لحاظ کیفی در پایین ترین سطح 
خود  نســبت به فصول گذشته است. در 17 هفته ای که از 
لیگ گذشته، شــما می بینید که چه آمارهای پایینی ثبت 
شده اســت. آمار گلزنی را که می بینید. آینده تاریکی را در 

این زمینه می بینم. 
سرمربی تیم فوتبال مسجدسلیمان در مورد تنش هایی 
که در میدان مسابقه و بین داوران و مربیان و نیمکت نشینان 
رخ می دهــد گفــت: تنش وجود دارد و خیلی زیاد اســت. 
خیلی عقب هســتیم، اگر کمک داور ویدئویی به فوتبال ما 

بیاید خیلی از این تنش ها کم می شود و تصمیم گیری های 
داور راحــت می شــود. اتفاق بدی که در لیــگ ما می افتد 
این اســت که همه احساس می کنند با سروصدا موفق ترند 
و نیمکت های وحشــتناک نیمکت های ســروصدا به پاکن 
و لب خط بیا و فشــار روی داور بگذار هســتند و این برای 

فوتبال ما خوب نیســت و امیدوارم ســرمربیان و مربیان و 
نیمکت نشینان سعه صدر داشته باشند تا داور کار خودش را 
کند. همان طور که ما اشتباه می کنیم، داور هم ممکن است 
اشتباه کند. ان شاءالله کمک داور ویدئویی بیاید تا اشتباهات 

تاثیرگذار داوران کم شود.

عنایتی: بعضی مربیان فکر می کنند با سر و صدا موفق ترند


